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Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce Úhlejov konaného dne 30. 1. 2024 

 

Přítomni: Lenka Šedivá, Petr Špůr, Vlasta Huňáčková, Leona Kulinová 

Omluveni: Pavel Šubr, Zdeněk Šubr, Lukáš Janeček 

Ověřování: Petr Špůr, Leona Kulinová 

Zapisovatelka: Vlasta Huňáčková 

 

Program: 

1) Zahájení 

2) Návrh rozpočtu na rok 2024 

3) Návrh rozpočtového výhledu na období 2025 – 2028 

4) Výběrové řízení obnova místní komunikace 1c – Úhlejov 

5) Finanční dary 

6) Dohody o provedení práce 

7) Dotace 

8) Návrh inventarizační komise vyřazení majetku 

9) Organizační záležitosti 

Hlasování: pro – proti – zdržel se  

 

 

1. Zahájení 

Zasedání začalo v 19:00 hodin. Na začátku proběhlo přivítání přítomných.  

Zastupitelé dotázáni, zda s programem zasedání souhlasí. Program schválen bez dalšího doplnění. 

Hlasování o schválení programu zasedání:  

 Hlasování: 4 – 0 – 0  

 

Zapisovatelka zápisu ze zasedání navržena slečna Vlasta Huňáčková.  

 Hlasování o schválení zapisovatele zápisu:  

 Hlasování: 3 – 0 – 1  

 

Ověřováním zápisu ze zasedání navržena paní Leona Kulinová a pan Petr Špůr. 

 Hlasování o schválení ověřovatelů zápisu:  

 Hlasování: 2 – 0 – 2  

 

 

2. Návrh rozpočtu na rok 2024 

Příjmová část rozpočtu byla ve spolupráci s účetní firmou sestavena s přihlédnutím ke koncovému 

výsledku roku 2023. návrh rozpočtu na rok 2024. Jsou zde zakalkulované předpokládané daňové 

příjmy, příjmy z poplatků za odpady a psy, činnost místní správy. Odhad příjmů stanoven na 

částku 4 133 960,- Kč. V této částce nejsou započítané dotace. Některé již mám přislíbeny a o 

další je požádáno, dá se tedy předpokládat, že se příjmová část rozpočtu v průběhu roku navýší. 

 

Návrh výdajové části rozpočtu je stanovena na částku 12 586 446,- Kč. Oproti příjmové části  

je výdajová část schodková o částku -8 452 486,- Kč. Tento schodek je způsoben připravovanou 
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realizací akce Obnova místní komunikace 1c - Úhlejov v hodnotě 8.201.510,- Kč. Není zde 

zahrnutá přiznaná dotace z Ministerstva pro místní rozvoj ve výši 4.100.755,- Kč a úvěr, který je 

na dofinancování vyřizován. Zároveň máme ušetřené vlastní zdroje přibližně v částce 1 700 000,- 

Kč.  

 

V roce 2024 jsou dále plánována tyto výdaje:  

- nákup svozových nádob na plast a papír – od roku 2025 zavedení systém DOOR-TO-DOOR 

- nákup dalšího kontejneru na bioodpad na Chroustov 

- odvodnění a zastřešení opékacího místa na Chroustově 

- projektová příprava rekonstrukce komunikací a drobné opravy komunikací 

- projektová příprava dešťové zatrubnění 

- energetické úspory obecních budov 

- běžné provozní výdaje (sekání pozemků, svoz odpadů, mzdy, drobné opravy budov) 

 

Hlasování o schválení a zveřejnění návrhu rozpočtu na rok 2024.  

Hlasování: 4 – 0 – 0 

 

 

3. Návrh rozpočtového výhledu na období 2025 – 2028 

V souběhu s rozpočtem obce a plánovaným rozvojem došlo k aktualizaci tohoto dokumentu  

na období následujících 4 let.  

 

Hlasování o schválení návrhu rozpočtového výhledu na období 2025 – 2028. 

Hlasování: 4 – 0 – 0 

 

 

4. Výběrové řízení obnova místní komunikace 1c – Úhlejov 

Společnost DABONA s.r.o. poskytla zastupitelstvu obce výsledek výběrového řízení dotační 

akce Obnova místní komunikace 1c - Úhlejov. Lhůta pro podání nabídek skončila 19. 1. 2024. 

Do výběrového řízení přihlásily 2 účastníci. Prvním účastníkem je firma COLAS CZ a.s. a 

druhým účastníkem firma STRABAG Silnice a.s. 

 

Účastník č. 2 – firma STRABAG Silnice a.s. však nesplnila zadávací podmínky, protože 

překročila nejvyšší přípustnou nabídkovou cenu stanovenou v zadávacích podmínkách.  

 

Zastupitelstvo obce Úhlejov vyřazuje účastníka č. 2 – firmu STRABAG Silnice a.s, z důvodu 

nesplnění zadávacích podmínek tj. překročení nejvyšší přípustné nabídkové ceny bez DPH. 

Hlasování: 4 – 0 – 0 

 

Účastník č. 1 – firma COLAS CZ, a.s., podala nabídku s nabídkovou cenu ve výši 6 640 589,88 

Kč (bez DPH). Splnila tak podmínky zadávacího řízení. Společnost byla vyzvána k doložení 

dokumentů v originále, které byly v rámci zadávacích podmínek předloženy v elektronické 

podobě. Vše bylo doloženo v pořádku. 

 



3 

 

Zastupitelstvo obce souhlasí s výsledkem zadávacího řízení a potvrzuje výběr účastníka č. 1 – 

firmu COLAS CZ, a.s., pro realizaci dotační akce s názvem Obnova místní komunikace 1c – 

Úhlejov a zároveň pověřuje starostku obce zajištění administrativního procesu a k přistoupení 

podpisu Smlouvy o dílo. 

Hlasování: 4 – 0 – 0 

 

Stavební a technický dozor by měl vykonávat pan Ing. Janák, se kterým bude také podepsána 

smlouva. 

 

Financování obnovy místní komunikace 1c – Úhlejov 

Z Ministerstva pro místní rozvoj stále čekáme na zaslání registrace akce, i přesto máme již 

dotační prostředky ve výši 4.100.755,- Kč schváleny . Starostka požádala na nabídku o úvěr 

na částku 4 000 000,- Kč u Komerční banky. Nabídka je na úrokovou sazbu ve výši 4,05 %, 

maximální splatností 10 let, fixace na dobu 3 let. Za zprostředkování úvěru se nebude platit 

žádný poplatek, pouze se bude platit částka 300,- Kč měsíčně za správu úvěru.  

Zástavu majetku Komerční banka nepožaduje a ani by to nebylo možné, protože je to v rozporu 

s podmínkami poskytnutí dotační podpory. Obec také chce možnost úvěr předčasně doplatit 

bez poplatku za předčasné splacení.  

 

Zastupitelstvo obce schvaluje přijetí úvěru u Komerční banky a.s. ve výši 4.000.000,- Kč na 

zajištění dofinancování dotační akce Obnova místní komunikace 1c – Úhlejov. 

Hlasování: 4 – 0 – 0 

 

5. Finanční dary 

Opět zvážíme možnosti finanční podpory, kterou je naše obec schopna finančně podpořit spolky, 

které by bez finanční pomoci nemohly vykonávat svoji záslužnou činnost. 

 

1) Dobrovolní hasiči Úhlejov – navržen finanční dar ve výši 1.300,- Kč 

Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí finančního daru ve výši 1.300,- Kč.  

Hlasování: 4 – 0 – 0  

 

2) Zemědělská akademie a gymnázium Hořice – publikační činnost časopis Pod Zvičinou. 

Navržen finanční dar ve výši 2 000,- Kč.  

Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí finančního daru ve výši 2 000,- Kč.  

Hlasování: 4 – 0 – 0  

 

3) Český svaz včelařů Hořice – navržen finanční dar ve výši 5 000,- Kč.  

Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí finančního daru ve výši 5 000,- Kč.  

Hlasování: 4 – 0 – 0  

 

4) Starostka obce navrhla finanční dar ve výši 5 000,- Kč pro spolek Domeček plný koleček z.s., 

který u nás poskytuje zdravotní terénní asistenci. 

Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí finančního daru ve výši 5 000,- Kč. 

Hlasování: 4 – 0 – 0  
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6. Dohody o provedení práce 

Dohody o provedení práce budou i nadále ohodnoceny částkou 200,- Kč/hod. U některých dohod 

byla stanovena roční částka za odvedenou práci jako třeba u knihovny a kroniky. Z důvodu změny 

legislativy bylo třeba i tyto dohody o provedení práce upravit. Zde bude stanovena částka 120,- 

Kč/hod, což bude v rámci měsíčně odpracovaných hodit odpovídat roční částce dle původní 

dohody o provedení práce. Budou tak splněny všechny zákonné náležitosti. 

 

• Dohoda o provedení práce s panem Petrem Špůrem na období do 31.12.2024. Jeho náplní 

bude drobná údržba obce, kontrola a servis ČOV a vodovodního řádu. Navržená odměna 

200,- Kč/hod.  

Hlasování o schválení uzavření DPP s panem Petrem Špůrem.  

Hlasování: 4 – 0 – 0 

 

• Dohoda o provedení práce s panem Zdeňkem Šubrem na období do 31.12.2024. Jeho 

náplní bude drobná údržba obce. Navržená odměna 200,- Kč/hod.  

Hlasování o schválení uzavření DPP s panem Zdeňkem Šubrem.  

Hlasování: 4 – 0 – 0 

 

7. Dotace 

1) Žádost o dotaci do Programu obnovy venkova Královéhradeckého kraje na dofinancování 

Obnova místní komunikace 1c – Úhlejov je podána. Maximální možná částka dotace je 

stanovena na 1 200 000,- Kč. Zda dotaci obdržíme by mělo být jasné zhruba v květnu 2024. 

 

2) Žádost o individuální dotaci Královéhradeckého kraje na přípravnou fázi, kde je zahrnutá 

projektová dokumentace a geodetické práce je také podána. Je požádáno o 265.300,- Kč. 

Rada Královéhradeckého kraje bude rozhodovat zhruba v březnu 2024. 

 

3) Žádost o dotaci na restaurování pomníku Antonína Pospíšila a Emila Plecháče u Chroustova 

je také podána. Je požádáno o 79.588,- Kč, podíl obec je 19.898,- Kč. Výsledek podání by 

měl být znám v druhé polovině letošního roku s tím, že realizace by potom proběhla v roce 

2025. 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje investiční záměr k realizaci akce s názvem Restaurování 

pomníku Antonína Pospíšila a Emila Plecháče u Chroustova. 

Hlasování: 4 – 0 – 0  

 

 

4) Starostka obce vznese dotaz na společnost DABONA s.r.o., v jaké fázi se nachází podaná 

žádost na energetické úspory budovy obecního úřadu včetně topného systému. 

 

8. Návrh inventarizační komise vyřazení majetku 

Inventarizační komise provedla inventarizaci majetku za rok 2023. Zjistila fyzický stav majetku, 

neshledala inventarizační rozdíly. Sestavila návrh na vyřazení majetku, který je nefunkční nebo 

zastaralého majetku. 
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INVENTARIZAČNÍ KOMISE - NÁVRH VYŘAZENÍ MAJETKU 
 

  

INVENTÁRNÍ ČÍSLO 
INVENTÁRNÍ 

ÚČET POPIS MNOŽSTVÍ ÚČETNÍ HODNOTA 

1 DHM 028 Radlice traktorová 1 5 490,00 Kč 

11 DHM 028 Léčebný přístroj DIMAP s příslušenstvím 1 29 990,00 Kč 

12 DHM 028 Křovinořez MaLeo 1 12 595,00 Kč 

92 DHM 028 Zahradní altány 2 8 376,00 Kč 

1 EVM 902 Kamna Fikoterm 1 750,00 Kč 

2 EVM 902 Olejový radiátor 1 1 429,00 Kč 

3 EVM 902 Kovový trezor 1 500,00 Kč 

5 JDHM 902 Mobilní telefon 1 2 658,00 Kč 

6 JDHM 902 Dopravní značky 2 2 774,00 Kč 

12 JDHM 902 Zásobník ručníky 1 1 428,00 Kč 

15 EVM 902 Vývěsní skříň Úhlejov 1 925,00 Kč 

16 EVM 902 Ruční siréna 1 921,00 Kč 

17 EVM 902 Hadice C 17 m 6 6 844,20 Kč 

18 EVM 902 Hadice C 18 m 4 4 831,20 Kč 

19 EVM 902 Hadice B 18 m 1 1 208,00 Kč 

20 EVM 902 Hadice B 16 m 2 2 147,20 Kč 

26 EVM 902 Hadice B 20 m 5 11 346,00 Kč 

36 EVM 902 závěsné skříňky 1 2 960,00 Kč 

39 EVM 902 Spektomat 573876 1 2 900,00 Kč 

41 EVM 902 Držák na diapásy 1 1 350,00 Kč 

45 EVM 902 Elektrický bojler 1 2 740,00 Kč 

47 EVM 902 Sporák pevná paliva 1 1 450,00 Kč 

48 EVM  902 Digestoř 1 570,00 Kč 

54 EVM 902 Ovládací spínač Dia 1 300,00 Kč 

71 EVM 902 Záclonové konsole 2 1 350,00 Kč 

72 EVM 902 Vlajka znak obec 1 1 083,00 Kč 

73 EVM 902 Vlajka Zbyhoň 1 719,90 Kč 

74 EVM 902 Dopravní značka E13 1 1 743,00 Kč 

97 EVM 902 Dopravní značky 813 2 3 124,00 Kč 

99 EVM 902 Dopravní značka A7a 1 2 131,00 Kč 

100 EVM 902 Dopravní značky E13 4 4 842,00 Kč 

101 EVM 902 Zahradní pavilon 1 1 790,00 Kč 

105 EVM 902 Dřevěná truhlička 1 2 075,00 Kč 

107 EVM 902 Dopravní značka B29 1 1 742,40 Kč 

110 EVM  902 Dopravní značka IZ 5a 1 2 807,50 Kč 

115 EVM 902 Dopravní značka IP10a 1 1 937,98 Kč 

135 JDHM 902 Led světlo 1 898,00 Kč 

136 123 Led Silver 1 2 970,00 Kč 

137 12 Led Silver 1 1 180,00 Kč 

139 1 Led světlo 1 599,00 Kč 
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K VYŘAZENÍ CELKEM  137 475,38 Kč  
 

Zastupitelstvo obce schvaluje vyřazení majetku z ve výši 137.475,38 Kč. 

Hlasování: 4 – 0 – 0  

 

 

9. Organizační záležitosti  

• Starostka dává zastupitelstvu obce na vědomí Rozpočtové opatření č. 5 dle účetní přílohy. 

Zastupitelstvo obce bere Rozpočtové opatření č. 5 na vědomí. 

• Starostka seznámila zastupitele s provedením oprav poškozeného zatrubnění u p. Přibyla. 

Zatrubnění je v současné době funkční. Protože není v obecním majetku, nebude obec dále 

financovat či řešit jeho případné poškození. Pan Přibyl bude o této situaci písemně 

vyrozuměn. 

• Starostka obce seznámila zastupitelstvo obce s požadavkem p. Vl. Machka ohledně 

dešťové a splaškové vody ze soukromých nemovitostí. Zastupitelé se také shodli na 

způsobu vyjádření k žádosti. 

• Zastupitelstvo obce probralo situaci možnosti ohledně zavedení systému DOOR-TO-

DOOR. Dále bude zpracováván reálný návrh počtu kusů svozových nádob do domácností 

s trvale žijícími osobami. 

• V knihovně je potřeba dokončit umístění kabelového připojení internetu do uzavíratelné 

skříňky. Potom by se nechalo vymalovat. Práce se naplánují na jaro. 

• Protože se množí případy problémů s obsahem kontejnerů bude řešen kamerový systém k 

Úhlejovské kapličce a na budovu obecního úřadu.  

• U nájemních bytů by mělo proběhnout navýšení nájemného o míru meziroční inflace, která 

je za rok 2023 vyhlášená 10,7 %.  

Zastupitelstvo obce schvaluje navýšení nájmu u nájemních bytů o inflaci 10,7 % a pověřuje 

starostku obce k informování nájemníků. 

Hlasování: 4 – 0 – 0  

 

• Již poměrně dlouho není vyvezená svozová nádoba na textil. Starostka obce urguje její 

vyvezení u společnosti TextilECO s.r.o..  

 

 

Zasedání ukončeno ve 20:00 hodin. 

 

 

Zapsala: Vlasta Huňáčková: ……………………     Ověřili: Leona Kulinová: ……………………. 

 

 

   

                   Petr Špůr: ...……………………….. 

 


